

**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA**



Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor - kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB)** serta **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** bagi kerja berikut:-

Butir-Butir Tawaran	Syarat Pendaftaran	Tempat Dan Tarikh Lawatan	Tarikh Tutup Sebut Harga
<p><b>No. Sebutharga :</b> PRK.ML-SH40/2021</p> <p><b>Tajuk Projek :</b> Cadangan Kerja – Kerja Menaiktaraf Ruang Untuk Dijadikan Ruang Knowledge Management Centre (KMC) Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Aras 2, Podium 2, Blok 4G2, Jabatan Perikanan Malaysia</p>	<p><b>CIDB</b> Gred : G1</p> <p><b>Kategori :</b> B 28</p> <p><b>Pengkhususan :</b> Kerja-kerja Ubahsuai</p>	<p><b>Tempat :</b> Jabatan Perikanan Malaysia, Bahagian Khidmat Pengurusan, Kementerian Pertanian dan Industri Makanan.</p> <p><b>Tarikh :</b> a) Pengambilan Dokumen – <b>2/08/2021 (Isnin)</b> b) Taklimat – <b>3/08/2021 (Selasa)</b></p> <p><b>Masa :</b> a) Pengambilan Dokumen – • <b>9.00 Pagi – 1.00 Petang</b> • <b>2.00 Petang – 4.00 Petang</b> b) Taklimat – <b>10.00 Pagi hingga 12.00 Tengah Hari</b></p>	<p><b>Tarikh :</b> <b>10/08/2021 (Selasa)</b></p> <p><b>Masa :</b> <b>Sebelum Jam 12.00 Tengahari</b></p>

**NOTA :** Penyebutharga perlu melantik **Kontraktor Kejuruteraan Elektrikal ( Kategori – E04 ) dan Mekanikal ( Kategori – M01 dan M02)** yang berdaftar dengan CIDB. Surat lantikan **Kontraktor Kejuruteraan Elektrikal dan Mekanikal** perlu disertakan dalam Dokumen Sebut Harga beserta sijil yang berkaitan.

- Kontraktor **DIWAJIBKAN** menghadiri Taklimat (Dalam Talian) pada tarikh yang dinyatakan di atas. Taklimat hanya akan diadakan sekali sahaja dan pautan akan diberikan kemudian. Hanya **PENAMA** di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan SPKK akan dibenarkan menghadiri taklimat ini.
- Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil Kontraktor yang sah bagi yang ingin mengambil di Pejabat. Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL PPK DAN SPKK** yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta STB bersertakan satu salinan perakuan / sijil tersebut bagi tujuan semakan dan yang beralamat di **WILAYAH PERSEKUTUAN PUTRAJAYA SAHAJA** dibenarkan menyertai kerja-kerja sebut harga ini. Jabatan berhak untuk tidak menyerahkan dokumen sebutharga sekiranya bukan **PENAMA YANG SAH** datang mengambil dokumen tersebut.
- Kontraktor perlu membuat **TEMUJANJI** dengan wakil Pejabat Jabatan Perikanan Malaysia (Bahagian Khidmat Pengurusan) bagi tujuan penghantaran Dokumen Sebutharga bagi mengelakkan Kontraktor berkumpul pada masa yang sama. Dokumen Sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **JABATAN PERIKANAN MALAYSIA, BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN, KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN, ARAS 4, BLOK MENARA 4G2, NO.30 PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4, 62628 PUTRAJAYA** tidak lewat dari jam 12.00 tengah hari, hari **10 / 08 / 2020 (Selasa)**.
- Jika dokumen sebutharga tidak diserahkan dengan tangan, Kontraktor hendaklah menghantar dokumen tersebut dengan Pos supaya tiba pada atau sebelum masa dan di tempat yang ditetapkan. Denda kelewatan Siap Kerja akan dikenakan ke atas Penyebutharga yang gagal menyiapkan kerja-kerja sebutharga dalam tempoh yang ditetapkan tanpa sebab-sebab yang munasabah.
- Sekiranya terdapat sebarang pertanyaan mengenai Dokumen Sebutharga dan Spesifikasi Kerja, sila hubungi:
  - Pn Faridatul Ashikin binti Dahlan (Temujanji Penghantaran Dokumen) -03 - 8870 4118
  - En. Alistair Patrik (Spesifikasi Kerja)- 03-8870 4499

  
 Tanda tangan

Nama Penandatanganan : **MOHD IZZAT HAFIZ B MOHD YAZID ZINAT**  
 Jawatan : **KERJA SEKSYEN (PEROLEHAN)**  
 Tarikh : **30/7/2021**